

memo

Rotary Komitee leder møte

To: Oddmund Haugland, Atle W. Holgersen, Jorien Barstad, Rune Kvernberg, Hallvard Ween
From: Steffen Andreassen
CC: Egil Sæl, Sigmund Rosnes;
Styre: Ove Skjæveland, Ove Huus, Inger B. Aase, Reidulf Klovning, Sigmund Hatløy
Date: 24/09/18
Re: Komite leder møte refrat. (v. Steffen S. Andreassen)-

Agenda

- Presidentens indlæg.
- TRF – Service prosjekter – Atle Holgersen
- Aktivitet og tur – Egil Sæl
- Program komiteen – Hallvard Ween
- PR og omdømmekomiteen – Sigmund Rosnes
- Servicekomiteen – Jorien Barstad
- Medlem – Oddmund
- CICO – Rune (It ansvarlig)
- Sekretær – Inger B. Aase
- Andet.

Tilstede: Oddmund Haugland, Atle W. Holgersen, Jorien Barstad, Rune Kvernberg, Hallvard Ween; Steffen S. Andreassen.

1. Presidenten bød velkommen og kom med en general oppfordring til at afholde komitemøder –
 - a. Formålet med mødet er at involvere alle komiteemedlemmer men også øke sosialt samvær og hygge uten om klubb møtet..
 - b. Komiteerne bør behandle og vurdere at fremme forslag til styret om evt. Gode initiativer, men vi bør sikre at vi ikke tager for meget nytt ind uden at andet går ut.
 - c. Styret har bestemt at vi skal søke at etablere en 2 årlig frekvens på at send/modtate en utvekslings studen sammen med Stavanger (og Sola). Næste gang 2020-21
 - d. Nettverk på Sjømanns musset er «MUST» og der er ingen kode.
2. Atle W. Holgersen gikk igjennom TRF og projekter.
 - a. Madagaskar projektet hadde en god gjennomgang tilbake i Maj, men der er endnu ikke kommet noget tydeligt budget fra projektet. Vi må forstå økonomien bak projektet. Vi må være tydelige på at vi forventer et gjennomarbeidet og reviderbart budget. (post minute note – vores klubbe bliver revideret i år så det er veldig viktig). **Atle avklarer budget**
Hvis muligt bør vi have en presentation av prosjektet. Tid må koordineres mellom Prg og TRF, men det har tidligere vist sig vanskelig.

- b. Atle er i kontakt med bymisjonen mht. TV-aksjon, de har behov for hjelp og Majbritt (Gateprest) skal komme tilbake til oss i begynnelsen af oktober – **Atle følger opp.**
TV aksjonen er 21 Oktober. (see link <https://blimed.no/>)
 - c. **Atle holder møte** med komiteen snarrest.
3. Aktivitet og Tur – Egil Sæl var ikke tilstede
 - a. Tur til Riga bliver planlagt – info på nettside -> [LINK](#)
 - b. Lutefisk aften bliver arrangeret - info på nettside.
4. Program komitee – Hallvard Ween
 - a. Programmet for høsten er færdigt.
 - b. Program for «Julemøte» er avsat til 12/12/18
 - i. **Steffen Bekræfter** med Stavanger (Astrid Førseth) at vi kan bruke lokalet
 - ii. **Steffen chekere** hvornår Stavanger har sit større møte.
 - iii. **Atle invitere** Majbritt (gate prest) fra bymisjonen.
 - c. Hallvard kalder ind til forberedene komiteemøte for det neste halvår, samme læst som dette.
 - i. Digatilsering, tre – minutters og «hva formede mig»
 - ii. Vi arangere en nett dag på klubbmøte i det nye år hvor vi viser på logging osv. (**Steffen Rune og Hallvard må øve sig inden**).
5. PR og Omdømme – sigmund Rosnes var ikke tilstede.
 - a. Ingen status.
6. Service komiteen – Jorien gik igjemmen.
 - a. Der er aftalt 2 personer på hvert møde som deler ansvar.
 - b. **Jorien** vil kalde ind til felles gjemmegang med Reidulf for at få ovesikt over hvordan alt IT/elektrisk utstyr virker.
 - c. **Jorien** vil lave en lille praktisk instruks på baggrund av den gjennomgang for hjelp til alle.
 - d. JuleMøte 12/12/18 – service komiteen arrangerer praktisk – PRG(med hjelp fra Atle) arrangerer med Majbrit (gateprest) og høre om hun vil komme.
7. Medlemskomiteen – v. Oddmund
 - a. Komiteen følger de tidligere kandidater opp og hører om de kommer ut af tidsklemmen (**Oddmund**)
 - b. Beate Bredesen bør takes opp – **jorien avklare** med hende.
 - c. Det er vigtigt at alle komiteeledere involver de nye medlemmer og at fadder følger opp, **Oddmund sender mail**
8. CICO – Rune
 - a. Vi har fået en god hjemmeside.
 - i. Vi prøver at få referater fra komitee og styremøter på lukket side
 - ii. Vi legger gammelt nyt på arkiv – men åbent.
 - iii. En lille tekst på hvet billede – hvis vi får det til, folk må selv bestemme hva.
 - iv. Nye billeder.
9. Sekretær – Inger var ikke tilstede.
 - a. Intet nyt.
10. Andet
 - a. Steffen høre med Per Helgeland om han vil være Potræt fotograf og sørge for nye billeder af alle medlemmer.